
PROTOKÓŁ Nr 11/19 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej 

z dnia 23 października 2019 r. 
 

Obecni Członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyła również P. Grażyna Chrupek – Dyrektor GZEASz oraz   

P. S. Zaboklicki zwanym dalej Zainteresowanym. 

Posiedzenie otworzyła P. Małgorzata Edyta Gawor-Szczepanik – Przewodnicząca Komisji. 

P. Przewodnicząca poinformowała, że przedmiotem posiedzenia będą następujące sprawy: 

1. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019. 

2. Informacja o pracy GZEASz w Korytnicy. 

3. Sprawy różne. 

P. Przewodnicząca zapytała czy są inne propozycje do otrzymanego porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie – 3 głosami „za”. 

 

Punkt 1. 

P. Przewodnicząca oddała głos P. Grażynie Chrupek 

P. Grażyna Chrupek przedstawiła komisji informację o stanie realizacji zadań oświatowych  

w Gminie Korytnica za rok szkolny 2018/2019 według załącznika. 

Punkt 2. 

P. Grażyna przedstawiła informację o pracy GZEASz w Korytnicy. 

P. Przewodnicząca zapytała się P. G. Chrupek co dalej będzie z budową sali gimnastycznej  

w Pniewniku? 

P. G. Chrupek odpowiedziała, że to zależy czy Radni Gminy zabezpieczą wymaganą kwotę  

w budżecie gminy na następny 2020 rok. Na następny rok budżetowy 2020 rok Gmina 

otrzymała o wiele niższą subwencję w porównaniu do roku bieżącego. Od stycznia 2020 roku 

mają wejść podwyżki dla nauczycieli, na które zabraknie pieniędzy z subwencji, więc trzeba 

je będzie sfinansować z środków własnych gminy. 

 

Punkt 3. 

P. Przewodnicząca udzieliła głosu P. S. Zaboklickiemu. 

Zainteresowany zapytał się czy nie można zmniejszyć kosztów utrzymania szkół w gminie 

poprzez zamknięcie jednej z nich np. Szkoły Podstawowej w Maksymilianowie? 

P. Przewodnicząca odpowiedziała, że zamknięcie szkoły nie jest prostym zadaniem, ponieważ 

trzeba uzyskać pozytywną opinię Kuratora. Jeśli w przyszłości Szkoła Podstawowa  

 



 

w Maksymilianowie nie będzie miała wystarczającej ilości dzieci to wtedy trzeba będzie się 

zastanowić nad zamknięciem szkoły. W dniu dzisiejszym nie ma takiej możliwości. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokolant                     Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Żaneta Dymowska           /-/ Małgorzata Edyta Gawor-Szczepanik 


